
 
 
 
 

 
 
 
Protokoll Styrelsemöte 20240320 Simrishamn klubb 152 distrikt 239 

 
Närvarande: Lena Pira, Eva Tufvesson, Marianne Lundqvist, Gunilla Hepp, Carin 
Åström,Birgitta Jönsson, Britt-Marie Ek (adjungerad) 
 
Plats: Hemma hos Lena Pira 

 
1. Mötets öppnande. President Lena Pira öppnade dagens sammanträde 

 
2. Val av sekreterare för mötet: Britt-Marie Ek 

 
3. Godkännande av dagordning: Dagordningen godkändes. 
 
4. Val av justerare: Gunilla Hepp 

 
5. Föregående protokoll: Föregående protokoll godkändes. 
 
6. Info presidenten: Månadsmöte 21/3 kl 13.00 på Gunnarshög. Distriktspresident 
Marie Edvins-Månsson kommer att närvara. 18 stycken anmälda. 
Vi ska förbereda en motion angående medlemsavgiften till inkommande 

Distriktspresident Kerstin Hansson, Trelleborg. Vad går våra pengar till? 

Ev. behöver vi höja medlemsavgiften för att kunna få föredragshållare. 
Vi förbereder frågor till medlemsmötet den 10/4. 30 min diskussion i grupper. 
• Hur får vi pengar till klubben? 

• Vad vill medlemmarna ha? 

• Hur får vi nya medlemmar och hur behåller vi äldre medlemmar? 

Eva informerar om vad avgiften går till. Britt-Marie skriver ut underlag med frågorna. 
 
7. Info sekreterare: Sekreteraren informerade om brev från projektansvariga för 
narkotikahundarna. 
 

8. Info klubbmästare: Skillinge Hamnkrog är bokad för möte 8/5. Pris 275 kr. Dryck 

beställs och betalas vid ankomst. Kaffe o kaka ingår. 

Golfen startar i april. 

 

9. Info kassör: Tar upp ang. ”Lådan” på mötet 21/3 på Gunnarshög. 

Våra hjälpprojekt ska redovisas i början på april. Garissa, IW doktorn, Läkare utan 

gränser – Ukraina och Diakonin Simrishamn. 

Räkenskapsåret blir som tidigare och vi har årsmöte 14/8. 

 



10. Info ISO: Redovisade mejl från Elisabeth von Friesendorf. 

 

11. Utvärdering av medlemsmöte 14/2: Besök av Egil. Intressant och bra. 

 

12. Planering av vårens program: Se punkt 6 och 8. 

 

13. Övriga frågor: Vi var sex stycken från vår klubb som besökte Intercitymötet i 

Ystad. Det var roligt att vi var så många som var med på detta intressanta och 

givande föredragom Hildegard von Bingen, som hölls av Eva Olsson, örtterapeut på 

Herbasensia.Trevligt att träffa så många från andra klubbar.Vi bör titta på om det är 

vår tur att anordna Intercity-möte. 

Förslag om att bjuda in Kaj Gustavsson till julavslutningen som vi hoppas kan hållas 

på Rörums Gårdshotell. 

 

14. Nästa styrelsemöte 24/4 kl 14.00 hos Lena Pira. 

 

 

Britt-Marie Ek 

Sekreterare 

 

 

Lena Pira 

President 

 

 

Gunilla Hepp 

Justerare 


